



DER GARTEN

THE GARDEN

Ein botanischer Garten. Alles ist benannt, alles ist erklärt. Ein paar Menschen spazieren allein oder gemeinsam durch das Grün. Manche sind hier zu Hause, andere zu Besuch. Sie träumen von der Fremde oder sehnen sich nach einer Heimat. Sie halten inne, beobachten und reflektieren über das Sein. Manche suchen eine Erklärung für das Ende ihrer Liebe.

A botanical garden. Everything has a name, everything is explained. A few people stroll alone or in groups through the greenery. Some are at home here, others are visiting. They dream of far-away places or long for their homelands. They pause, observe, and reflect on Being. Some are looking for an explanation for the end of their love relationship.

Fabian Schubert-Heil, geb. 1992 in Bremen, studierte Theater- und Medienwissenschaft in Wien und arbeitete als Regieassistent am Theater. 2018 begann er sein Filmstudium an der HfBK Hamburg, das er mit „Der Garten“ abschloss.

Fabian Schubert-Heil, born in 1992 in Bremen, studied theatre and media studies in Vienna and is an associate stage director. In 2018, he began studying film at the HfBK Hamburg, "The Garden" is his graduation film.

Deutschland 2023, 24 Min., dt. OF, engl. UT

R: Fabian Schubert-Heil

K: Fabian Schubert-Heil

D: Carolin Knab, Leyla Yenirce, Jonathan Ruyters, Eva Kirsch, Faro Lienert, Catalina González González, Nikoloz Mamatsashvili, Katharina Stiel, Sandra Makhoulouf, Enes Yurdaün, Anouk Mallée, Fabian Schubert-Heil

P: flanzentfilm

Weltpremiere